
 

 

Commissie Samenleving op woensdag 18 januari 2022 

 

Concept Besluitenlijst 

 

Aanwezig: Dhr. Verheij (D66), mevr. Roos (HvB), dhr. Bruggeman (CDA), mevr. de 

Groot (PvdA), dhr. van de Bunt (LB), dhr. Devilee (ZB), mevr. van der Veldt(GrL), dhr. 

Harder (VVD), dhr van Rij (VVD) 

College: wethouder Gamri 

Voorzitter: de heer Faber 

Griffier: de heer Meerkerk 

 

1. Opening en bericht van verhindering 

 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

Er is een bericht van verhindering binnen gekomen van dhr. Metselaar. Hij wordt 

vervangen door mevrouw Roos.  

 

 

2. Vaststellen van de agenda 

 

Dhr. van de Bunt doet een ordevoorstel om tijdens de vergadering geen 

spreektijden te hanteren. De commissie stemt in meerderheid in met dit voorstel.  

 

Dhr. Devilee merkt op dat hij agendapunt 6 meer geschikt had gevonden voor een 

beeldvormende avond. De voorzitter zal dit meenemen naar de agendacommissie.  

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.   

 

3. Inspreken in de commissie  

 

Er hebben zich geen insprekers aangemeld.  

 

     4.   Voortgang huisvesting statushouders 

  (informatie en oriëntatie) 

 

Wethouder Gamri houdt een korte inleiding. Zij geeft een stand van zaken over 

het project Oldenhove. Ook geeft zij aan dat ze verwacht binnen de gemeente een 

alternatief te vinden voor Park Vogelenzang ihkv de opvang van vluchtelingen 

vanuit de Oekraïne. Met het oog op de opvang van asielzoekers geeft de wethouder 

aan snel met een procesplan richting de raad en commissie te komen.  

 

De commissie bespreekt de memo en stelt vragen.  



-2- 

 

 

De commissie spreekt zijn waardering uit voor de memo. Ook wordt er positief 

gereageerd op de verworven subsidies vanuit het Rijk.  

De commissie vraagt aandacht voor de toekomstige inrichting van de opvang van 

statushouders. Verder worden er oa vragen gesteld over de energie labels, verhuur 

van algemene ruimtes en de energiekosten van die ruimtes op Oldenhove.    

 

Wethouder Gamri reageert en beantwoordt de vragen.  

De wethouder geeft aan dat een aantal energie labels nog definitief moet worden 

vastgesteld. De wethouder geeft ook aan dat zij op zoek is naar locaties voor 

huisvesting. Ook gaat zij met de woningcorporaties in gesprek, mede in het kader 

van de prestatieafspraken, over de toekomstige permanente woningen voor 

statushouders.  

 

 Wethouder Gamri zegt op een 

vraag van de heer van de Bunt toe 

hem de (concept) huurcontracten 

voor woningen op Oldenhove te 

doen toekomen. TCS 116 

 

  5.     Spaarne werk (informatie en oriëntatie) 

 

Wethouder Gamri houdt een korte inleiding waarbij  zij stilstaat bij het belang van 

Paswerk voor de gemeente. Ook geeft zij aan dat Spaarne werkt gaat onderzoeken 

hoe zij andere doelgroepen kan werven, mede met het oog op de financiële situatie  

 

De commissie bespreekt het stuk en stelt vragen. 

De commissie spreekt haar waardering uit voor het werk van Spaarne werk en het 

grote maatschappelijke belang hiervan, en dan met name het beschut werk.  

Ook wordt het plan om Spaarne werkt het onderhoudt van de buitenruimte van 

Oldenhove te laten doen grotendeels omarmt.  

Er worden een aantal vragen gesteld, met name over het toekomstperspectief van 

Spaarne Werkt.  

  

 Zowel de commissie als het college benadrukt het belang om de problematiek 

landelijk onder de aandacht te brengen.  

 

 6. Inkoopproces Aanbesteding Jeugdhulp 2023 (informatie en oriëntatie) 

  

De ambtelijke organisatie geeft een presentatie over de stand van zaken van het 

inkoopproces.  

 

De commissie bespreekt het onderwerp en stelt vragen.  

Er worden oa vragen gesteld over de controle op de rechtmatigheid van uitgaven 

van consortia, over het open einde aspect van de regelingen en het verschil tussen 

lichte en zware zorg.  

 

 Wethouder Gamri reageert en beantwoordt de vragen.  
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Ze geeft aan een beeldvormende avond te willen organiseren over de vormen van 

toegang tot de jeugdzorg. Ook verwacht ze van de consortia dat zij alle zorg 

leveren vanuit het beschikbaar gestelde budget.  

 

 Wethouder Gamri zegt op een 

vraag van dhr. Devilee toe om 

voor het eind van het jaar 2023, 

het sociaal beleidsplan naar de 

raad te sturen.  TCS 117 

 

 

7.  A13 Brief van inwoner inzake verzoek informatieverstrekking gevolgen van 

houtrook voor gezondheid LIS 17-11-2022 - agendering op verzoek HvB 

     (informatie en oriëntatie) 

 

 Mevrouw Roos vraagt aandacht voor de overlast die houtstook met zich meebrengt. 

Zeker nu dit door de energiecrisis aantrekkelijker is geworden.  

 Ook zijn er vragen vanuit de commissie over biomassakachels en de communicatie 

vanuit de gemeente over dit onderwerp.  

  

Wethouder Gamri reageert en beantwoordt de vragen. 

De wethouder geeft aan zich in te gaan zetten voor een grotere bewustwording 

onder de bevolking over dit onderwerp. Dit mede door intensievere communicatie in 

te zetten.  

 

 

  8.  Bestuurlijke termijnagenda commissie Samenleving 

  

Dhr. Devilee merkt op dat hij een actieplan omtrent Bloemendaal 

regenbooggemeente mist. Dhr. Verheij geeft namens de initiatiefnemers aan dat 

hieraan gewerkt wordt en deze tzt aan de BTA zal worden toegevoegd.   

 

 

  9.  Informatie uit (regionale) samenwerkingsverbanden 

 

 Er zijn geen aanvullende mededelingen  

 

  10.  Mededelingen voorzitter of leden van de commissie  

 

Er zijn geen mededelingen.  

 

  11.  Mededelingen College van B&W 

 

Wethouder Gamri doet de mededeling dat de gemeente de A-status heeft 

ontvangen voor de manier waarop zij de kinderopvang uitvoert.  

 

   12.  Vaststellen van het verslag van de vergadering van 7 december 2022 
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Het verslag wordt vastgesteld.  

  

   13.  Lijst van toezeggingen College 

 

Vorige vergadering zijn TCS 110 en 112 afgedaan. Deze gaan van de lijst. 

 

TCS 111 is met de memo bij agendapunt 4 van de agenda afgedaan.  

 

De toezeggingenlijst zal worden bijgewerkt. 

 

    14. Rondvraag 

  

 Mevr. Roos stelt vragen inzake Kamers met Aandacht. 

  

Wethouder Gamri beantwoordt de vragen waarbij zij aangeeft dat de uitwerking 

van dit initiatief tot politieke beoordelingen kan leiden. Hierom adviseert zij mevr.  

Roos om hierover een initiatiefvoorstel in te dienen en te proberen hiervoor politiek 

draagvlak te organiseren. De wethouder geeft aan wel in gesprek met de 

organisatie te gaan.  

 

Dhr. Verheij stelt vragen inzake herdenkingsjaar slavernijverleden. 

 

Wethouder Gamri beantwoordt de vragen waarbij zij aangeeft dat vanuit de 

gemeente zelf er geen initiatieven zullen komen op dit gebied. Wel zal zij met 

maatschappelijke partijen communiceren over dit onderwerp.  

 

Dhr. Devilee stelt vragen inzake integratie bibliotheek – welzijn bloemendaal – 
wmo loket. 

 

Wethouder Gamri beantwoordt de vragen waarbij zij aangeeft dat de verwachting 

is dat de fondsenwerving goed loopt. Ook geeft zij aan dat het bredrag dat door de 

gemeente beschikbaar is gesteld definitief is en niet zal worden verhoogt.  

 

Mevr. Roos stelt vragen inzake inloophuis Inspiration.  

 

Wethouder Gamri beantwoordt de vragen waarbij zij aangeeft het werk van deze 

organisatie belangrijk te vinden en hen te willen helpen bij een oplossing. Wel geeft 

zij aan dat de gemeente niet verantwoordelijk is voor een definitieve locatie.  

 

 

    15.  Sluiting 

 

 

De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 23.18 uur. 


